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Protokół Nr 15 
z XV Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 20 i 30 grudnia 2019 r. 

 
Stan Rady – 15 radnych. 
Obecnych – 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 
W sesji udział wzięli: mecenas Anita Bogumił, pracownice biura Rady i pracownicy zespołu ds. informatyki, zaproszeni 
goście oraz mieszkańcy Milanówka (według listy obecności, załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Porządek obrad sesji:  
1. Otwarcie XV Sesji Rady Miasta Milanówka.  
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji.  
3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020–2029, 
b) budżetu miasta Milanówka na 2020 rok.  

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z objaśnieniami, 
 przedstawienie opinii stałych Komisji Rady, 
 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 
 przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Komisji Rady, 
 dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
 głosowanie budżetu Miasta Milanówka na 2020 r. 

4. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 
5. Zakończenie XV Sesji Rady Miasta Milanówka.  
 
Na podstawie upoważnienia z dnia 2 grudnia 2019 r. wydanego przez Przewodniczącą Rady Janinę Moławę sesję 
poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski pełniący funkcję Przewodniczącego Rady. 
 
Ad. 1. 
Otwarcie XV Sesji Rady Miasta Milanówka  
XV Sesję Rady Miasta Milanówka otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski stwierdzając 
quorum. Powitał zebranych, przedstawił porządek obrad i poinformował, że sesję zwołano na wniosek burmistrza. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 
Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. 
Radny Piotr Napłoszek zawnioskował o aby punkt dot. rozpatrzenia skarg, wniosków i petycji rozpatrzyć jako punkt 3. 
Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnego, Rada w głosowaniu 9-za, 
6-niegłosujących przyjęła wniosek. 
Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski odczytał proponowany porządek obrad. 
Wiceprzewodniczący Rady Witold Mossakowski poddał pod głosowanie nowy porządek, który Rada 10-za, 5-
niegłosujących przyjęła nowy porządek obrad. 
 
Ad.3.   
Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 
a) skarga Pani (…) z dnia 29.09.2019 r. (data wpływu do  Urzędu Miasta dnia 29.09.2019 r. zarejestrowana pod 

numerem 10753.2019) na działalność Burmistrza Miasta Milanówka dotycząca prowadzonej korespondencji 
znak sprawy GN.680.58.2019.PO; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pokrótce omówił treść skargi. Komisja rekomenduje uznanie 
skargi za bezzasadną. 
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Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 7-za, 2-
przeciw, 1-wstrzymujący, 5-niegłosujących podjęła Uchwałę Nr 161/XV/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na 
Burmistrza Miasta Milanówka. 
 

b) skarga Pana (…) z dnia 06.11.2019 r. (data wpływu do  Urzędu Miasta dnia 29.09.2019 r. zarejestrowana pod 
numerem 13160.2019) na działalność Burmistrza Miasta Milanówka dotycząca nienależytego wykonywania 
powierzonych zadań; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pokrótce omówił treść skargi. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 7-za, 4-
wstrzymujące, 4-niegłosujące podjęła uchwałę nr 162/XV/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta 
Milanówka. 
 

c) wniosek Państwa z dnia 14.11.2019 r. (data wpływu do  Urzędu Miasta dnia 14.11.2019 r. zarejestrowana pod 
numerem 13369.2019) w sprawie niezwłocznego wykonania wyroku w imieniu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 
24 maja 2019 r.; 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji pokrótce omówił treść skargi. Wnioskował o zmianę omyłki 
pisarskiej, pokrótce omawiając wniosek. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała dlaczego proponuje takie zmiany. 
Radny P. Napłoszek stwierdził, że zmiana jest tylko stylistyczna.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnego P. Napłoszka, Rada w 
głosowaniu 11-za, 4-niegłosujące wyraziła zgodę na zmianę. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 8-za,  
1-przeciw, 2-wstrzymujące, 4-niegłosujące podjęła uchwałę nr 163/XV/19 w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
d) rozpatrzenie petycji Pana (…) z dnia 26 sierpnia 2019 r. (data wpływu do  Urzędu Miasta 26.08.2019 
zarejestrowanej pod numerem 09301.2019) w sprawie wdrożenia Polityki Zarządzania Konfliktem.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 8-za,  
3-wstrzymujące, 4-niegłosujące podjęła uchwałę nr 164/XV/19 w sprawie petycji. 
 

Ad. 4. 
Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2020–2029, 
Skarbnik Bożena Sehn omówiła projekt uchwały i poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa negatywnie 
zaopiniowała projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2029. 
Radna Janina Moława nawiązała do posiedzenia komisji, na której po raz pierwszy rozmawiano o obligacjach, 
podzieliła się wątpliwościami związanymi z obligacjami komunalnymi. 
Radny P. Napłoszek poprosił, aby Pani skarbnik wyjaśniła co to jest ten wskaźnik i co grozi Gminie za przekroczenie 
tego wskaźnika. 
Skarbnik B. Sehn szeroko omówiła zasady dotyczące wszystkich wskaźników, które muszą zostać zachowane, aby 
Gmina mogła prawidłowo funkcjonować. 
Radny Mateusz Konopka stwierdził, że należałoby już zacząć bacznie obserwować jak rozkładają się poszczególne 
wskaźniki budżetu. 
Skarbnik B. Sehn udzieliła odpowiedzi na zapytanie radnego M. Konopki odniosła się również do wypowiedzi radnej J. 
Moławy. 
Radny Mateusz Konopka zwrócił uwagę na wydatki bieżące w stosunku do inwestycji. 
Skarbnik B. Sehn zgodziła się z przedmówcą. 
Przewodnicząca Rady J. Moława odniosła się do wypowiedzi Pani Skarbnik. 
Radny P. Napłoszek stwierdził, że ten wskaźnik ma pomóc określić zdolności Gminy. 
Skarbnik B. Sehn odpowiedziała, że dopuszcza maksymalną kwotę spłaty. 
Przewodnicząca Rady J. Moława oznajmiła, że dopuszczalna kwota spłaty to kwota 5000 000 zł. 
Skarbnik B. Sehn odpowiedziała, że wskazaną kwotę w wysokości 5 660 000 Gmina może spłacić. Poinformowała, że 
dopuszczalny wskaźnik na rok 2021 wynosi  3 660 000. Wskaźnik rozciąga spłatę zadłużenia w czasie. 
Radna J. Moława zapytała, czy kwotę 650 000 zapłacimy za odsetki. 



3 

Radny M. Konopka zapytał, jaka to suma będzie w końcowej fazie, jaka jest suma odsetek. 
Skarbnik B. Sehn odpowiedziała, że jeżeli nie będziemy spłacać 2,5% rocznie 50 000 zł na odsetki, to trzeba będzie 
więcej wyasygnować na odsetki   
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zapytał, jak ma wyglądać składanie wniosków oraz zaproponował 
przerwę w obradach. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski omówił zasady wprowadzania wniosków do WPF informując, że każdą 
zmianę Rada będzie głosowała bezpośrednio po zgłoszonej poprawce. 
Radny P. Napłoszek zaproponował następujące zmiany w WPF wnioskował o wprowadzenie następującej zmiany 
dotyczącej przebudowy ulicy Spółdzielczej wnioskował o wykreślenie tej zmiany, wykreślenie z autopoprawki nr 1 
dodanego przedsięwzięcia i pozostawienie realizacji ulicy Spółdzielczej.  
Radna B. Osiadacz zapytała, czy można wpierw posłuchać wszystkich wniosków, i jakie będą skutki takich zmian. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poinformował, że ustalone zostało, że każda zmiana zostanie 
przegłosowana bezpośrednio po jej wprowadzeniu. 
Skarbnik B. Sehn prosiła, aby pamiętać, że zmiany, które zostaną zaproponowane muszą być spójne z zapisami 
budżetu, pamiętajmy o tym, że zmiany muszą się zbilansować. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała, czy jeżeli Rada zmniejszy limit wydatków, to czy tej Spółdzielczej nie 
będziemy realizować. 
Skarbnik B. Sehn wyjaśniła, że przy zdjęciu tego zadania z autopoprawki zadanie to zostanie wykonane w 2020 roku. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 9-za, 3-
wstrzymujące, 2-niegłosujące - poparła wniosek radnego. 
Radny P. Napłoszek zaproponował zmianę dotyczącą punktu 1.3.2.11 w przedsięwzięciu pn. „Przebudowa budynku 
Szkoły Podstawowej Nr 2 w Milanówku – poprawa warunków nauki” zmniejsza się nakłady majątkowe o kwotę 
200 000 zł w 2020 roku i limit zobowiązań do kwoty 2 400 000 zł . 
Wywiązała się dyskusja dotyczą tej zmiany, w dyskusji udział wzięli: radna B. Osiadacz, Skarbnik, radny K. Bialik, radna 
J. Moława, radny P. Napłoszek. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 7-za, 4-
przeciw, 2-wstrzymujące, 2-niegłosujące - poparła wniosek radnego. 
Radny P. Napłoszek zgłosił kolejny wniosek pkt. 1.3.2.12 w przedsięwzięciu pn. „Budowa i modernizacja oświetlenia 
gminnych ulic, skwerów, parków i kładek- zapewnienie bezpieczeństwa zmniejsza się nakłady majątkowe o kwotę 1 
500 000 zł w 2020 roku i limit zobowiązań do kwoty 5 845 zł. 
Radna E. Galińska zapytała, czy dobrze rozumie czy wracamy do pierwotnej wersji. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 9-za, 4-
przeciw, 1-wstrzymujące, 1-niegłosujące - poparła wniosek radnego. 
Radny P. Napłoszek zgłosił kolejny wniosek W pkt. 1.3.2.18 w przedsięwzięciu pn.”Przebudowa ulicy Pewnej, 
Grodeckiego, Parkowej – zaspokojenie potrzeb mieszkańców” zmienia się nazwę na .”Przebudowa ulicy Grodeckiego i 
Parkowej – zaspokojenie potrzeb mieszkańców” . 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 11-za, 2-
przeciw, 1-wstrzymujące, 1-niegłosujące - poparła wniosek radnego. 
Radny P. Napłoszek zgłosił kolejny wniosek W pkt. 1.3.2.17 w przedsięwzięciu pn. „Budowa sieci i kanalizacji 
sanitarnej w ulicach Szczepkowskiego i Dzierżanowskiego – zaspokojenie potrzeb mieszkańców” zwiększa się nakłady 
majątkowe o kwotę 200 000 zł w 2020 r. i limit zobowiązań do kwoty 700 000 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 10-za, 4-
przeciw, 1-niegłosujący - poparła wniosek radnego. 
Radny P. Napłoszek zgłosił kolejny wniosek W pkt 1.3.2.19 usuwa się przedsięwzięcie pn. „Przebudowa ul. 
Warszawskiej - zaspokojenie potrzeb mieszkańców”. 
Radna B. Osiadacz zapytała, czego dotyczy to zadanie. 
Skarbnik B. Sehn wyjaśniła, że nie mam takich informacji. 
Radna K. Białecka zapytała, czy chodzi o parking Park and Ride, stwierdziła, że to zadanie nie może tego dotyczyć. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 9-za, 3-
przeciw, 2-wstrzymujące, 1-niegłosujące - poparła wniosek radnego. 
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Radny P. Napłoszek zgłosił kolejny wniosek W pkt. 1.3.2.21 „Przebudowa ulicy Krakowskiej - zapotrzebowanie 
potrzeb mieszkańców” zmienia się nr pkt. na pkt. 1.3.2.20 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 13-za, 1-
wstrzymujące, 1-niegłosujący - poparła wniosek radnego. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zapytał się Pani mecenas, czy te poprawki są zgodne z prawem. 
Mecenas Anita Bogumił odpowiedział, że tak takie poprawki są zgodnie z prawem. 
Radny P. Napłoszek wyjaśnił, że zaproponowane przesunięcia są w ramach tego samego zadania. Poinformował, że 
WPF dotyczy też deficytu budżetowego, zaproponował, aby przejść do wniosków również w budżecie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poprosił, aby w przerwie odbyła się komisja zdrowia, aby zaopiniować 
budżet.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zapytał Pani mecenas, czy komisja musi obradować przed kamerami. 
Mecenas A. Bogumił poinformowała, że obowiązek ustawowy jest tylko nagrywania sesji nie komisji. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zaproponował przerwę w obradach. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski powitał zastępca burmistrza. 
Radny Kamil Bialik nawiązał do przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa i przebudowa dróg wraz z uzbrojeniem ulic: 
Lipowej, Orzeszkowej, Kraszewskiego, Wąskiej przeniesienie z 2022 zadania z ulicy Spacerowej w wysokości 1000 000 
zł na to zadanie. 
Radna B. Osiadacz poprosiła żeby sprawdzić do kiedy są ważne te projekty. 
Zastępca burmistrza R. Raban wszystkie projekty są przeglądane i te których ważność się kończy są odnawiane. 
Radny P. Napłoszek czy to zadanie było w poprzedniej prognozie finansowej dlaczego go teraz nie ma. 
Zastępca burmistrza R. Raban stwierdził, że nasze środki budżetowe są bardzo ograniczone. jesteśmy w bardzo 
trudnej sytuacji finansowej.  
Przewodnicząca Rady J. Moława stwierdziła, że nie może być tak że w jednej kadencji coś się wpisuje do WPF, a 
później to znika. w radiu Bogoria mówi się o oszczędnościach. 
Zastępca burmistrza R. Raban mówimy o oszczędnościach które pozwolą zrealizować podwyżkę na edukację i 
odpady.  
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała do których działów i rozdziałów poszło 5 000 000 oszczędności.  
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała o ulice Bartosza, Orzeszkowej i Żytniej, które z tych trzech ulic 
posiadają projekty już gotowe i od kiedy one są. 
Zastępca burmistrza R. Raban nie jestem w stanie odpowiedzieć na to pytanie. projekty odnawiamy. 
Radny K. Bialik wnioskuje o przesunięcie kwoty a nie zwiększenie tej. na przebudowę ulicy Kraszewskiego stara się 
UM o dofinansowanie. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska jeżeli Urząd stara się o dofinansowanie do ulicy Kraszewskiego, to trochę 
dziwne że nie ma tego w planach. 
Zastępca burmistrza R. Raban ww. są rozważane na dofinansowanie, prowadzone są rozmowy w tej sprawie 
z Mazowieckim Urzędem Wojewódzkim. 
Radny P. Napłoszek wprowadzamy inwestycje które w Urzędzie nie ma zasad przyjętej praktyki wprowadzania zadań 
do WPF. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała czy Urząd stara się o dofinansowanie budowy ulicy Olszowej. 
zastępca udzielił odpowiedzi radnemu P. Napłoszkowi. 
Wywiązała się dyskusja dotycząca wprowadzania zadań inwestycyjnych.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski prosił o ograniczenie swoich pytań do minimum 
Radny K. Bialik utworzenie nowego zadania - budowa lub przebudowa Przyszłości, Żytniej, Bartosza, Leśny Ślad z 
łącznymi nakładami 1000 000 2020  
Radny P. Napłoszek pan burmistrz zdecydował się na usunięcie tego zadania ze względu na brak finansów. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie pierwszą poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 
1-za, 6-przeciw, 6-wstrzymujące, 2-niegłosujące)- wniosek radnego został odrzucony. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski głosowanie nad całą uchwałą, będzie trzeba poczekać do następnej sesji 
Skarbnik w tym momencie nie jest w stanie wprowadzić do tabeli zgłoszonych poprawek. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zaproponował do przejścia do punktu 4b) 
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b) budżetu miasta Milanówka na 2020 rok.  
 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z objaśnieniami, 
Skarbnik B. Sehn omówiła projekt budżetu na 2020 rok. 
 przedstawienie opinii stałych Komisji Rady, 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji podała negatywną (3-przeciw, 3-wstrzymujące) opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego podał negatywną opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska podał negatywna (2-przeciw 1-wstrzymujące) 
opinię Komisji. 
Przewodniczący Komisji Edukacji podał pozytywną opinię Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu podała negatywną opinię Komisji.  
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej podał pozytywną opinię Komisji. 
 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu, 
Skarbnik B. Sehn przedstawiła opinię RIO pozytywną opinię. 
 przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Komisji Rady, 
Zastępca burmistrza R. Raban przedstawił opinię Pana burmistrza dotyczącą przesunięcia środków z bieżącego 
utrzymania dróg na usuwanie odpadów z miasta.  
Wniosek o usunięcie ulicy Pewniej z nazwy zadania zostało już przegłosowanie. 
Dział 700 gospodarka mieszkaniowa mamy pozytywne rozstrzygnięcie , 
Targowisko jest zaakceptowane, 
Zmniejsza się plan wydatków w kwocie 100 000,00 które mają być zdjęte na usługi kartograficzne i geodezyjne 
wniosek został zaopiniowany negatywnie. 
Zastępca burmistrza omówił wnioski przedstawione do budżetu przez poszczególne komisje. Jeżeli chodzi o 
zmniejszenie wydatków na promocję miasta, burmistrz nie wyraża na to zgody. 
Dział 754 bezpieczeństwo publiczne ta kwota powinna zostać, 
Dział 801 oświata i wychowanie – w tej chwili nie jest możliwe oszacowanie ile będzie kosztował remont dachu. 
Randa E. Galińska stwierdziła, że chce złożyć wnioski do projektu budżetu. 
Przewodnicząca Rady J. Moława stwierdzała, że czuje się mocno zaniepokojona zdjęciem kwoty 930 000 z bieżącego 
utrzymania dróg. Poruszyła sprawę pieniędzy przeznaczonych na promocję miasta w kwocie 150 000 zł (Kurier 
Milanowski, Radio Bogoria, redakcja Obiektywnej Gazety Internetowej), wydana została kwota 5100 zł na film 
promocyjny Pana burmistrza. Nawiązała również do rozbiórki Teatru Letniego. 
Radna K. Białecka stwierdziła, że nie ma woli rozebrania Teatru Letniego. Zapytała, czy jest jakiś konkretny pomysł jak 
to miałoby wyglądać.  
Zastępca burmistrz R. Raban odpowiedział, że istnieje potrzeba opracowania koncepcji zagospodarowania tego 
terenu. 
Radna K. Białecka zapytała, czy zlecamy komuś opracowanie koncepcji tego terenu. 
Zastępca burmistrza R. Raban odpowiedział, że przekazał radnej decyzję Pana burmistrza, przy opracowaniu 
koncepcji będzie sprecyzowane co tam musi się znaleźć. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska stwierdziła, że nie jest to ujęte ani w budżecie ani Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. Poinformowała, że zmniejsza się to zadanie w kwocie 150 000 zł, jeżeli jest planowana koncepcja to 
dlaczego zostały te środki zdjęte. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poprosił o przejście do wniosków i opinii. 
Radny P. Napłoszek nawiązał do projektu budżetu i dwóch autopoprawek. Zapytał, czy my musimy przegłosować te 
dwie autopoprawki, czy możemy je zostawić i głosować je w pakiecie na koniec.  
Mecenas A. Bogumił wyjaśniła, że trzeba je przegłosować. 
Radny P. Napłoszek zapytał, czy głosujemy autopoprawki tak jak poszczególne wnioski.  
Radny W. Parol zapytał, czy autopoprawkę radni mogą traktować jako wniosek, czy jako autopoprawkę do budżetu. 
Skarbnik B. Sehn odpowiedziała, że radni powinni uwzględnić to razem. 
Radny P. Napłoszek zapytał, czy taką przyjmujemy formułę.  
Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że jest tak jak powiedziała Pani skarbnik. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zarządził 5 minut przerwy. 



6 

Wznowienie obrad po przerwie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski podziękował zastępcy za wyrażenie opinii w imieniu Pana burmistrza. 
Dział 600 
Radny P. Napłoszek zaproponował, aby przegłosować wnioski działami. Pierwszy wniosek dotyczy Dział 600 – 
Transport i łączność W Tabeli Nr 2 "Plan wydatków na 2020 rok" – dokonuje się zmian W rozdziale 60004 Lokalny 
transport zbiorowy zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 660 000,00 zł. i wykreśla się zadanie 
inwestycyjne pn. „Zakup trzech niskopodłogowych autobusów z przeznaczeniem do komunikacji miejskiej” w kwocie 
660 000,00 zł. (autopoprawka Nr 1, pkt. 1)1, usuwa się (autopoprawka Nr 1, pkt. 1). 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie pierwszą poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu  
9-za, 3-przeciw, 1-wstrzymujący, 2-niegłosujące, przyjęła wniosek radnego. 
Radny P. Napłoszek zaproponował przegłosowanie drugiego wniosku - w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne 
zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 1 500 000,00 zł. (nie o 930 000,00 zł.) z przeznaczeniem na wydatki 
inwestycyjne. Zmniejszeniu ulega kwota 2 053 500,00 zł. pkt. 2 wydatki na utrzymanie, konserwację oraz bieżące 
remonty dróg publicznych gminnych, (autopoprawka Nr 2, pkt. 2)1. Zapytał czy musimy zmienić treść autopoprawki w 
tym momencie, czy powinniśmy głosować różnicę. 
Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że radni powinni przegłosować tylko różnicę. 
Radny P. Napłoszek stwierdził, że utrzymanie bieżące dróg, to nie jest łatanie dróg przez ZGKiM zmniejszenie się o 
kwotę 570 000zł natomiast pozostawia się kwotę 554 500 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę, Rada w głosowaniu 8-za, 3-przeciw, 
2-wstrzymujące, 2-niegłosujące- wniosek radnego został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek zaproponował, aby przegłosować wnioski działami pierwszy wniosek W rozdziale 60016 Drogi 
publiczne gminne wykreśla się zmniejszenie planu wydatków majątkowych na zadaniu „Przebudowa ulicy 
Spółdzielczej” o kwotę 140 400,00 zł. (autopoprawka Nr 2, pkt. 2)2.) 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę, Rada w głosowaniu 13-za, 2-
niegłosujące - wniosek radnego został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek zaproponował, aby przegłosować wniosek w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne dokonuje 
się korekty nazwy zadania (pkt 6) pn. „Przebudowa ulicy Pewnej, Grodeckiego, Parkowej” w taki sposób, że po 
zmianie zadanie przyjmuje brzmienie „Przebudowa ulicy Grodeckiego i Parkowej” oraz zmniejsza się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 10 000,00 zł. na tym zadaniu w roku 2020. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 10-za, 3-
przeciw, 2-niegłosujące - wniosek radnego został przyjęty. 
Skarbnik B. Sehn zwróciła się do radnych żeby pamiętali, że taka kwota została już zapisana w WPF. 
Radny P. Napłoszek wycofał swój wniosek.  
Radna E. Galińska poruszyła sprawę parkometrów, które są zapisane w tym dziale, przypominała, że na Komisji 
Budżetu i Inwestycji postawiła wniosek o zlikwidowanie tego zadania, wyjaśniając, że inicjatorami parkometrów byli 
seniorzy. Wycofała swój wniosek dotyczący parkometrów. 
Radny M. Konopka powołał się na rozmowę z panią komendant żeby połączyć te zadnia. Zawnioskował, aby zdjąć to 
zadanie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski oznajmił, że parkometry są deficytowe. 
Przewodnicząca Rady J. Moława złożyła wniosek o wykreślenie zakupu i montażu 6 parkometrów  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie, Rada w głosowaniu 10-za, 1-przeciw, 2-
wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała, czy jeżeli radni przychylają się do autopoprawki to nie musimy 
tego głosować. 
Skarbnik B. Sehn wyjaśniła, że radni nie muszą tego głosować. 
Dział 700 
Radny P. Napłoszek stwierdził żeby nie wpisywać konkretnej nazwie marki pojazdu. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę, Rada w głosowaniu 13-za, 2-
niegłosujące (radny H. Jarek, radny J. Piotrowski) - wniosek został przyjęty. 
dział 750 
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Radny P. Napłoszek złożył wniosek dotyczący administracji publicznej. Wnioskował, aby zmianę w dziale 750, 
rozdziale 77023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 400 
000,00 zł. (nie o kwotę 175 616,00 zł.) Zmniejszeniu ulega kwota 10 173 770,00 zł. pkt 3 przeznaczona na wydatki 
bieżące Urzędu Miasta na funkcjonowanie i utrzymanie budynków przy ul. Kościuszki, Spacerowej i Żabie Oczko, 
koszty płac i obsługi interesantów. (autopoprawka Nr 1, pkt. 1)3. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała, czy zamiast wyliczać, te kwoty można podać dokładną kwotę. 
Radny P. Napłoszek złożył wniosek dotyczący działu 750, rozdział 77023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach 
powiatu) zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 224 354 zł 
Skarbnik B. Sehn zapytała, co miał autor na myśli. 
Radny P. Napłoszek uściślił swoją wcześniejszą wypowiedź argumentując, że ostatnio wzrosło zatrudnienie w 
Urzędzie o około 20 osób. 
Skarbnik B. Sehn odpowiedziała, że zwiększenie zatrudnienia wiąże się z fizycznym przejściem osób z jednostek do 
nowopowstałego Referatu Usług Wspólnych, ci pracownicy wcześniej pracowali w jednostkach miasta, dlatego 
wzrosły, koszt utrzymania urzędu  
Radny W. Parol zapytał gdzie burmistrz widzi oszczędności w kwocie 160 000 zł. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała o ile zwiększono etaty w Urzędzie. 
Radny P. Napłoszek zapytał, jaka to była kwota w zeszłym roku i o ile wzrosła. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała o nowe odwierty dla studni, stwierdziła żeby zobowiązać Pana burmistrza 
do przedstawienia informacji. Zaproponowała aby zdjąć kwotę 500 000 zł, i wykreślenie tego zadania do momentu 
pozyskania informacji na ten temat. 
Randa E. Galińska nie możemy działać na zasadzie szantażu, to burmistrz odpowiada za to. 
Przewodnicząca Rady J. Moława odniosła się do wypowiedzi radnej E. Galińskiej. 
Radny M. Konopka nikt z państwa radnych nie jest w posiadaniu dokumentów dot. tego odwiertu, czy ktoś coś wie. 
Przewodnicząca Rady J. Moława jeżeli odwierty będą wykonywane na tych działkach co były robione wcześniej to to 
zadanie nie ma sensu. Wniosek o wykreślenie zadania z działu 400 do czasu kiedy nie dostaniemy informacji  
za-1, 8-wstrz, 4-przeciw- wniosek został odrzucony 
Radny P. Napłoszek potrzymał wniosek zdjęcie z działu 750 rozdziału 7 5023 kwotę wydatków 224 384 zł 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie pierwszą poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 
6-za, 4-przeciw, 2-wstrzymujące, 3-niegłosujące- wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W dziale 750, rozdziale 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego zmniejsza się plan 
wydatków bieżących o kwotę 166 000,00 zł. Zmniejszeniu ulega kwota 246 260,00 zł. Pozostaje kwota 80 000 zł 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie pierwszą poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 
8-za, 2-przeciw, 3-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek radnego został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W dziale 750 rozdziale 75095 zmniejsza się plan wydatków bieżących związanych z pozostałą 
działalnością w administracji publicznej o kwotę 20 000,00 zł. Zmniejszeniu ulega kwota 43 760,00 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 9-za, 4-
przeciw, 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W dziale 754, rozdziale 75404 Komendy Wojewódzkie Policji zmniejsza się plan wydatków 
bieżących o kwotę 30 000,00 zł. Zmniejszeniu ulega kwota 65 000,00 zł przeznaczona na dodatkowe służby patrolowe 
policjantów Komisariatu Policji w Milanówku i nagrody za osiągnięcia w służbie i koszty zatrudnienia sekretarki 
(pozostaje kwota 35 000,00 zł.) 
Radny P. Napłoszek zostawić 37 000 zdjąć kwotę 28 000 pozostałe kwoty przeznaczymy na zmniejszenie deficytu. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 10-za, 1-
przeciw, 2-wstrzymujące 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W dziale 754, rozdziale 75412 Ochotnicze straże pożarne zmniejsza się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 600 000,00 zł. i wykreśla się zadanie pn. „Zakup podnośnika/drabiny pożarniczej dla 
Ochotniczej straży pożarnej w Milanówku” w kwocie 600 000,00 zł. 
Naczelnik Ochotniczej Straży Pożarnej Sławomir Wieleciński to ponad 100% dotacji ze wszystkich instytucji do 
których składaliśmy. 
Radny P. Napłoszek dotacja idzie do staży to zakup dotowany jest przez gminę czy przez stowarzyszenie 
Naczelnik OSP Sławomir Wieleciński zależy od zapisu to gmina będzie występowała o dotację. 
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Radny P. Napłoszek zrezygnowaliśmy z zakupu podnośnika dla ZGKiM w ramach za to że to OSP będzie otrzymywała 
dotację. 
Wywiązała się dyskusja dotycząca podnośnika.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zarządził 3 minuty przerwy 
Wznowienie obrad po przerwie. 
Radny P. Napłoszek poprosił o przegłosowanie wniosku 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 3-za, 6-
przeciw, 4-wstrzymujące 2-niegłosujące - wniosek został odrzucony. 
Radny P. Napłoszek w rozdziale 80101 Szkoły Podstawowe zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 
200 000,00 zł. na zadaniu „Przebudowa budynku Szkoły Podstawowej Nr 2 w Milanówku” w roku 2020. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 8-za, 2-
przeciw, 3-wstrzymujące 2-niegłosujące - wniosek radnego został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W rozdziale 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód zwiększa plan wydatków majątkowych  
o kwotę 323 283,00 zł. na realizację zadania pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w drodze bez nazwy w 
Chrzanowie Dużym Gmina Grodzisk Maz., w ulicy Moniuszki, w ulicy Gombrowicza, w ulicy Kwiatowej i w ulicy 
Grudowskiej”. Nazwę zadania zastępuje się nazwą „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w ulicy Moniuszki, w ulicy 
Gombrowicza, w ulicy Kwiatowej i w ulicy Grudowskiej”. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 12-za, 1-
wstrzymujące 2-niegłosujące - wniosek o został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W rozdziale 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach zwiększa się plan wydatków w grupie 
zadań statutowych o kwotę 89 031,00 zł.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 6-za, 5-
przewciw, 2-wstrzymujące 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, parków i dróg zmniejsza się plan wydatków majątkowych  
o kwotę 1 500 000,00 zł. i wykreśla się zadanie pn. „Budowa i modernizacja oświetlenia gminnych ulic, skwerów, 
parków i kładek”  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 8-za, 4-
przewciw, 1-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek w dziale 900 w rozdziale 90001 w zadaniu „Budowa kanalizacji sanitarnej w ulicach 
Szczepkowskiego i Dzierżanowskiego” zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 200 000 zł. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 10-za, 3-
przewciw, 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek wprowadza się korektę w uzasadnieniu do projektu uchwały budżetowej dot. Działu 900 w pkt 2 
dot. wydatków bieżących o treści: „Brak równowagi relacji pomiędzy planowanymi dochodami a planowanymi 
wydatkami z opłat za gospodarowanie odpadami wynika z wysokości stawek, które zostały przedstawione z inicjatywy 
uchwałodawczej Burmistrza Miasta Milanówka i uchwalone przez Radę Miasta Milanówka Uchwałą Nr 48/VII/19 z 
dnia 1 kwietnia 2019 r. oraz rosnących kosztów utrzymania realizacji tego zadania”.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 10-za, 3-
wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek W rozdziale 92120 ochrona zabytków i opieka nad zabytkami zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 50 000,00 zł. Zwiększeniu ulega kwota 150 000,00 zaplanowana na zadanie majątkowe pn. 
„Zagospodarowanie terenu wokół Teatru Letniego przy ul. Kościelnej w Milanówku wraz z projektem rozbiórki”. 
Zmienia się nazwę zadania na „Rozbiórka budynku Teatru Letniego przy ul. Kościelnej 3 w Milanówku” . Ustala się 
kwotę 200 000,00 zł.  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zarządził 5 minut przerwy. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 9-za, 
3-przeciw, 1-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek został przyjęty. 
Przewodnicząca Rady J. Moława dział 801 rozdział 80101 modernizacja szkoły nr 1 zakup klimatyzacji kwotę zdjąć 
64 000zł   
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Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 5-za, 5-
przeciw, 3-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek nie został przyjęty. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zdjęcie kwoty 30 000zł z działu 801 rozdz. 80104 w przedszkolu  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 5-za, 6-
przeciw, 1-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek nie został przyjęty. 
Randa E. Galińska wnioskowała o dział 754 75416 zakup samochodu służbowego dla Sm na kwotę 150 000 zł, 
komendant wystosowała pismo, poinformowała, że w przeciągu kilku lat to zostało zlikwidowane ponad 100 
jednostek straży miejskiej ponieważ uważa zbytek. zdjąć to zadanie z zadań majątkowych i przeznaczyć na podnośnik. 
Radny M. Konopka przejechane ma prawie 400 000,  
Radny L. Kołodziejski w Paryżu policja jeździ na rowerach, nie widziałem ani jednego strażnika na rowerze. jest 
przeciw dla kupowania nowego samochodu. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 4-za, 5-
przeciw, 4-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek nie został przyjęty. 
Radny Jaromir Chojecki wnioskuje o podwyższenie w dziale 926 wydatków o 100 000 zł z działów promocji 
zaproponował dołożenie 100 000zł. 
Radny W. Parol odniósł się pozytywnie do wniosku Jaromira Chojeckiego. 
Wywiązała się dyskusja w sprawie wniosku radnego Chojeckiego. 
Prezes Milanu poprosił o przyznanie zwiększenia dotacji. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 5-za, 5-
przeciw, 3-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek nie został przyjęty. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zwiększyć o 50 000 zł w tym dziale  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie pierwszą poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 
5-za, 3-przeciw, 5-wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek radnego nie został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek aby te wolne środki żeby były przeznaczone na zmieszenie deficytu 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie poprawkę do WPF, Rada w głosowaniu 11-za, 4-
niegłosujące - wniosek nie został przyjęty. 
Radny P. Napłoszek wnosi o przerwę w sesji do dnia 30 grudnia  
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek, Rada w głosowaniu 9-za, 2-przeciw, 1-
wstrzymujące, 2-niegłosujące - wniosek radnego został przyjęty. 
Przewodnicząca Rady J. Moława poinformowała że w dobrym tonie jest informowanie przewodniczącego o tym że 
wychodzi się z sesji. Zaprosiła radnych na wigilię składkową w poniedziałek. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski złożył życzenia świąteczne 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski przerwał o godzinie 22:00 XV Sesję Rady Miasta Milanówka informując, 
że wznowienie obrad nastąpi w dniu 30 grudnia br. 
 

Wznowienie obrad w dniu 30 grudnia 2019 r. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski odczytał wniosek burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad. 
Janina Moława w jakim trybie zostanie to wprowadzone. Przypomniała, że dokumenty te wpłynęły do biura Rady. 
Radna E. Galińska poinformowała, że Pani prawnik będzie, ale trochę się spóźni. Odniosła się do wniosku burmistrza, 
który ma prawo wnieść na sesję projekty uchwał. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poinformował, że na pierwszej części sesji złożone zostały wnioski. 
Radny P. Napłoszek poinformował, że mamy problem prawny.  
Przewodnicząca Rady J. Moława zgłosiła wątpliwość, że uchwały które były wniesione 23 grudnia nie były 
zaopiniowane na komisji Budżetu i Inwestycji, takiej opinii członkowie nie wyrazili. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zaproponował aby wprowadzić te projekty uchwał. 
Radny P. Napłoszek poinformował, ze wiceprzewodniczący formalnie powinien podpisać te projekty uchwał. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska zapytała się członków Komisji, czy zapoznali się z materiałem. 
Członkowie komisji odpowiedzieli, że zapoznali się z materiałem i komisja budżetu może opiniować uchwały. 
Radny P. Napłoszek te uchwały które będziemy przyjmować  
Mecenas A. Bogumił poinformowała, że może to podpisać wiceprzewodniczący. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zarządził przerwę w obradach. 
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Wznowienie obrad po przerwie. 
Radny P. Napłoszek zapytał czy w związku z § 15 ust. 7 można wprowadzić uchwały do porządku obrad. 
Mecenas A. Bogumił w mojej ocenie tak. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zaproponował aby wprowadzić do porządku obrad projekty uchwał. 
Rada w głosowaniu: zmiany WPF - 8-za, 5-wstrzymuijące, 2-niegłosujące; zmian budżetu - 8-za, 5-wstrzymujące, 2-
niegłosujące; wydatki niewygasające - 8-za, 5-wstrzymuijące, 2-niegłosujące – wprowadziła uchwały do porządku. 
Cały porządek obrad rada przyjęła w głosowaniu 8-za, 5-wstrzymuijące, 2-niegłosujące.  
Ponieważ komisja budżetu i inwestycji nie opiniowała ww. projektów uchwał, teraz nastąpi przerwa w obradach, aby 
mogło się odbyć posiedzenie Komisji budżetu i Inwestycji. 
Wznowienie obrad po przerwie.  
 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2019 – 2026; 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska przedstawiła pozytywną opinię członków Komisji. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 8-za, 4-
wstrzymujące się 3-niegłosujące podjęła uchwałę nr 165/XV/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Milanówka na lata 2019 - 2026. 
 

b) zmian budżetu miasta na 2019 rok; 
Opinia komisji pozytywna. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu: 8-za, 1-
przeciw, 4-wstrzymujące, 2-niegłosujące, podjęła uchwałę nr 166/XV/19 w sprawie zmian budżetu miasta na 2019 r. 
 

c) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2019; 
Opinia komisji pozytywna 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 8-za, 1-
przeciw, 4-wstrzymujące, 2-niegłosujące, podjęła uchwałę nr 167/XV/19 w sprawie ustalenia wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2019. 
 

d) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2029. 
Radny K. Bialik odczytał wniosek oraz list przewodniczącego Rady Rodziców szkoły podstawowej nr 2. zgłosił wniosek 
formalny o przywrócenie tej kwoty do WPF. 
Radny P. Napłoszek odniósł się do wniosku wyjaśnił, ze te prace nie były zgłoszone przy planowaniu projektu 
budżetu. Poinformował, że przygotował pismo do Pana burmistrza odczytał pismo.  
Przewodnicząca Rady J. Moława poinformowała, że pracowała w tej szkole i że to najmniej dofinansowana szkoła. 
Przypomniała, że RIO zaopiniowało negatywnie WPF.  
Radny Krzysztof Wiśniewski poprosił aby pani dyrektor Frej zreferowała jak to widzi. 
Dyrektor Marianna Frej odniosła się do wypowiedzi radnych. Szeroko uargumentowała dlaczego proszą o pieniądze.  
Na posiedzenie przyszła radna Bożena Osiadacz. 
Przewodnicząca Rady J. Moława uważa, że można te środki zabrać z działu 400 na odwierty. 
Radny K. Bialik sformułował wniosek o przywrócenie 200 000 na rzecz przebudowy szkoły podstawowej nr 2.  
Radna K. Białecka czy jeżeli zgodzimy się na te zmiany to będziemy mogli przyjąć ten budżet, 
Radny W. Parol nawiązał do pisma skierowanego do Pana burmistrza, zapytał radnych czy rada zajmie się tym 
tematem. głosowanie nad tym wnioskiem burzy procedowanie uchwały.  
Radny K. Bialik sformułował wniosek zaproponował przerzucenie 200 tys. z roku 2021 na rok 2020.  
Rada w głosowaniu 6-za, 8 –przeciw, nie przyjęła wniosku. 
Radny P. Napłoszek wniosek formalny o uchylenie w § 2 pkt 3 i te kwestie rozstrzygać na posiedzeniach rady, Rada w 
głosowaniu 6-za, 5-przeciw, 2-wstrzymujące - wniosek przeszedł. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski czy zgodnie z § 17 ust. 3 poprawki są zgodne z przepisani prawa. 
Mecenas A. Bogumił w jej ocenie tak. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały, Rada w głosowaniu 11-za, 2-
wstrzymujące, 2-niegłosujące podjęła Uchwałę Nr 168/XV/19 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2020-2029. 
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e) uchwały Budżetowej Miasta Milanówka na rok 2020. 
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska na stronie 12 w uzasadnieniu projektu uchwały jest nieścisłość 750 tys. na 
zadania po podsumowaniu tych zadań jest inna kwota. Błąd w zapisie jest błędem technicznym. Głosując nad 
projektem uchwały kwota powinna być 535 500 a dotyczy to zadań majątkowych oświata i wychowanie dział 801. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek, Rada w głosowaniu, 11-za, 2-
wstrzymujące przyjęła wniosek. 
Radny P. Napłoszek odczytał paragraf 9 i zgłosił wniosek formalny o wykreślenie § 9.  
Radna B. Osiadacz stwierdziła, że po takiej zmianie uchwały burmistrz nie będzie mógł robić przesunięć w budżecie, 
czy takie działanie będzie blokowało pracę Urzędu. 
Radny P. Napłoszek stwierdził, że jeżeli budżet jest dobrze zaplanowany to nie powinno być problemu.  
Radny L. Kołodziejski stwierdził, że w tym momencie dochodzimy do absurdów.  
Radny K. Bialik stwierdził, że pracownicy urzędu będą mieli więcej pracy. 
Przewodnicząca Rady J. Moława oznajmiła, że każdy radny powinien dbać o publiczne pieniądze. 
Radny P. Napłoszek odczytał wniosek. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnego P. Napłoszka, Rada w 
głosowaniu 7-za, 5-przeciw 1-wstrzymujący wniosek zyskał większość. 
Radny K. Bialik wyraził swój sprzeciw wobec proponowanych zmian jednocześnie wnioskował o przywrócenie tego 
punktu do uchwały, zaproponował, aby kwotę 200 000 zł przesunąć z rozbiórki Teatru Letniego.  
Radny P. Napłoszek stwierdził, że muszą zostać zachowana zgodność dwóch aktów prawnych. 
Mecenas A. Bogumił poprała przedmówcę. 
Przewodnicząca Rady J. Moława proponuje podpisanie porozumienie pomiędzy Radą, burmistrzem i Radą Rodziców. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek radnego Kamila Bialika, Rada w 
głosowaniu 2-za, 7-przeciw , 3-wstrzymujace nie poparła wniosku. 
Radny W. Parol przypomniał, że zaproponował zwołanie sesji tematycznej.  
Przewodnicząca Rady J. Moława wycofała wniosek i poparła wniosek radnego W. Parol. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zapytał, czy przyjęte poprawki są zgodne z przepisami prawa. 
Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że tak są zgodne z przepisami prawa. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zarządził 5 min przerwy. 
Wznowienie obrad po przerwie. 
Radny P. Napłoszek odczytał poprawki naniesione przez Radę. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski zapytał Pani mecenas, czy poprawki są zgodne z prawem. 
Mecenas A. Bogumił odpowiedziała, że są zgodne z prawem. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie projekt uchwały budżetowej, Rada w 
głosowaniu 9-za, 4-wstrzymujące, 2-niegłosujące pojęła uchwałę Nr 169/XV/19 w sprawie Uchwały Budżetowej 
Miasta Milanówka na rok 2020. 
Radny W. Parol złożył wniosek formalny, aby w miesiącu styczniu odbyła się sesja tematyczna związana z rozbudową 
budynku Szkoły Podstawowej Nr 2. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski poddał pod głosowanie wniosek, Rada głosując 13-za poparła wniosek. 
Radna E. Galińska stwierdziła, że przez takie zmiany zapisów uchwały Rada będzie musiała spotykać się co tydzień. 
Przewodnicząca Rady J. Moława zapytała o ogłoszenie przetargu i zawarcie umowy na odbiór odpadów 
komunalnych, zwróciła uwagę, że jest to krótkoterminowe zamówienie.  
Wiceprzewodnicząca Rady J. Nowakowska podziękowała komisji za pracę i podziękowała wszystkim radnym. 
 

Ad.5.  
Zakończenie XV Sesji Rady Miasta Milanówka. 
Wiceprzewodniczący Rady W. Mossakowski podziękował za udział w XV Sesji Rady Miasta Milanówka, zamykając jej 
obrady o godzinie 17:32 życzył wszystkim szczęśliwego nowego roku. Protokół stanowi integralną część nagrania. 
 
Protokołowała,      Z up. Przewodniczącej Rady Miasta Milanówka 

/-/         /-/ 
Magdalena Grzywacz        Witold Mossakowski 


